
Saatja: ülar napritson  
Date: k, 26.02.2025 00:31 
Subject: Suislepa. ESITAMISEKS VILJANDI VALLAVOLIKOGULE 27.02.2025a. 
To: Viljandi Vallavalitsus <viljandivald@viljandivald.ee> 

  Olen Viljandi valla kodanik, ÜLAR NAPRITSON, Suislepa külast. Pöördun Teie poole abi 
– ja selgituse saamiseks. 

 I punkt  

 27. jaanuaril, 2025.aastal käisid vallaametnikud Alvar Pähkel ja Väino Paas, tutvumas 
vallale kuuluva Suislepa kontor -garaaž-töökoda kinnistuga. Külastuse eesmärgiks oli, et 
vallajuhid saaksid aimu kinnistu hetke olukorrast Varasemalt on valla poolt korduvalt 
kinnitatud, et hoonet on kasutatud heaperemehelikult, hoitud korras ja hooldatud. Aga, 
missugune on tegelik olukord? Kuna hoone ruumijaotust ja otstarvet on muudetud kogu 
hoone ulatuses (ilmselt Suislepa kolhoosi lõpupäevil) , millest ma 2024.a. alguses valda 
teavitasin, kui vald saatis mulle ebatäpsed joonised. Sügisel, 2024.aastal helistas mulle 
keegi nimetu, kes tutvustas mulle end kui mõõdistajat. Ta teavitas mind, et Viljandi vald 
on tellinud vallale kuuluvale Suislepa – garaaž – kontori mõõdistamise ja hakkas kohe 
Põltsamaalt Suisleppa sõitma, et töödega alustada. Valla käsul peab tööde eest tasuma 
Ülar Napritson ( töö pluss sõit Põltsamaa- Suislepa Põltsamaa). Viljandi vald pole mind 
teavitanud, et on tellinud töö, mille eest pean tasuma mina, Ülar Napritson, kuid 
mõõdistajale saadetud tellimuses oli nii kirjas. 14. juulil, 2022.aastal käisin Viljandi 
vallas, kus toimus arutelu Suislepa kontor – garaaž – töökoda võõrandamisest. Tookord 
võeti aluseks- Vallavara Valitsemise kord: määrus 27. 06. 2018.a. § 33, punkt 7, mille 
järgi võib toimida: - Võõrandatakse vara, mille vald on omandanud peremehetu vara 
hõivamise korras ning vara võõrandatakse – vara heausksele kasutajale ja hooldajale. 
Sellele § tuginedes ja arutelul jõutud kokkuleppele on vallas koos vallaametnikega 
koostatud ja esitanud ostusoovi avalduse, Ülar Napritsoni, nimele Viljandi valda 
14.juuli, 2022.a. Nüüdseks on seda lubadust muudetud kordi 3 või 4 ja iga kord 
põhjendatakse sama, et nii on ainuke võimalus ja kõige parem. Kui julgesin Suislepas 
kahelt härralt, Alvar Pähklilt ja Väino Paasilt küsida, miks loobuvad vallaametnikud 
esimesest kokkuleppest, mis oli Vallavara Valitsemise kord § 33. punkt 7 
alusel?  Sellepeale küsiti minult, Ülar Napritsonilt, kas ma tahan Eesti Vabariigis elada? 

 Kokkuvõtvalt, tsensuuriga surutakse oma tahet peale ja teadagi, kelle kasuks. 

Minule sobiks 14.juuli 2022a.vallas kokkulepitu võõrandamise protsess ja lubasin 
tookord vallas ja lubasin ka 25.01.valla ametnikega kohtudes,et olen nõus katma kõik 
kulud,kui tean,mille eest. 

Miks vallas kokkulepitud kokkulepped EI PEA? 

 

 II küsimus   

 Kui plaanisin ehitada Suislepas, Aia tn 8 krundile auto varikatust, käisin Viljandi vallas ja 
kohtusin ehitusosakonna juhiga ja ehitusspetsialisti Margus Hüttiga. Arutasime koos 
varikatuse asukohta, mõõtmeid. Sellega seotult oli otsus , et vajalik on lasta teha 
ehitusprojekt ja esitada see valda. Lasin teha ehitusprojekti, Suislepa küla, Aia tn. 8 auto 
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varikatuse ehitamiseks. Tasusin projekti eest 1000 eurot ja esitasin projekti Viljandi 
valda. Ilmus abivallavanem Alvar Pähkel, kelle arvates ei sobi antud auto varikatus 
Suislepa küla, Aia tn.8 krundile ja seega tõmbas projektile ja minu plaanile kriipsu peale. 
Härra, Margus Hütt, ei mäleta kokkuleppest loomulikult mitte midagi. 

 

 III tähelepanek 

 Samal päeval, 27. jaanuaril , 2025.a. Suislepas olles, teavitasin vallaametnikke Pähklit 
ja Paasi, et Suislepa mõisa lähedal, Viljandi valla miljööväärtusega alal laiutab laste 
mänguväljaku vahetus läheduses mitu aastat lahtine kanalisatsioonikaev. Sügavus ca 3 
meetrit. Suvel kasvab seal kõrge hein ja pole nähtav. Härra Pähkel vastas mulle enesest 
mõistetavalt, et on Suislepa mõisa juures käinud küll ja küll ja teab täpselt, mis seal on 
ja üleüldse, pole Ülar Napritson ÜTLEJA, KUHU PÄHKEL LÄHEB VÕI EI LÄHE. Härrad 
vallaametnikud istusid autosse ja sõitsid Viljandi poole. Tänaseni, s.o. 25. veebruarini, 
2025.a. on kanalisatsioonikaev endiselt katmata. 

Samast lahtisest kaevust teavitasin Pähklit 2024a.veebruaris,kui helistasin 
abivallavanemale ,et küsida selgitusi ja broneerida aeg abivallavanema vastuvõtule,kuid 
Pähkel katkestas kõne ja nii see jäi. 

Teavitasin 19.02. 2025a.aastal lahtisena laiutanud kanalisatsiooni kaevust vallavanem 
Alar Karu. 

20.02 vastas vallavanem mulle : Väga hea,et teatasite kanalisatsiooni kaevust,mis on 
ilma kaaneta ja ohtlik. Kindlasti püüame sinna kaane peale panna,kuigi see kinnistu on 
täna teise omaniku (Kairi Kärner) valduses. 

 Vallavanema väide,et kaev on kinnistul,mida valdab Kairi Kärner ,ei vasta tõele. 

Miks esitab vallavanem valeväiteid? 

Pilt manuses. 

Ebaviisakas ja üleolev käitumine abivallavanem, Alvar Pähkli, poolt jääb minule, kui 
Suislepa küla elanikule, mõistmatuks. Missugused on lahendused probleemidele? 

 

Lugupidamisega;Ülar Napritson 

 



  


